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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2. 
__________________________________________ 

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2010. január 26-án megtartott  
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor  10 f� 
                         ülés végén  11 f� 

 1. Nagy Imre polgármester 
 2. Gazda Lajos 
 3. Hubai Krisztián 
 4. Jelcs Sándor  
 5. Lakatos Jen� 
 6. Molnár Zoltán  
 7. Müller Pálné 
 8. Polák Zoltánné 
 9. Praták Zoltánné 
 10.Ráduly József   

 
Hiányzók:  1.   Rusz László 

2. Dr. Varga Eszter 
 
Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna jegyz�  
 
Meghívottak: Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Urbán József MESZ vezet�. 
 
Nagy Imre polgármester  köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 12 f�s 
képvisel�-testületb�l 10 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri  Müller Pálné és Lakatos Jen� képvisel�ket. 
Ismerteti a napirendi pontokat, javasolja annak elfogadását.  
 
Gazda Lajos képvisel� nem ért egyet azzal, hogy zárt ülésen tárgyalják a választási 
kampányhoz a helyiség kijelölését.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen)  meghozta az alábbi határozatot: 
 

1/2010. (I.26.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 
 
1. Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 El�adó: polgármester 
2. Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester, jegyz� 
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3. Indítványok, bejelentések 
4. Választási kampányhoz helyiség kijelölése 
 El�adó: jegyz�.  
5. Az Önkormányzat 2010. évi munkatervének megtárgyalása és elfogadása. 
 El�adó: polgármester 
6.  A 2010. évi költségvetés tervezetr�l tájékoztató.   
 - tankönyv- és tanévkezdési támogatás  
 - pedagógus képzés támogatása  
 - az id�sek napján adható támogatás mértéke 

- karácsonyi csomag lehet�ségének megtárgyalása, értékének megállapítása  
 El�adó: polgármester 
7. 2010. évi közfoglalkoztatási terv elfogadása  
      El�adó: polgármester 
8. Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékgazdálkodási Társulás alapító 

okiratának módosítása  
      El�adó: polgármester  
9. Déryné Szabadid�központ 2010. évi programjának  megtárgyalása, elfogadása 
      El�adó: intézmény egységvezet� 
10. Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 
- rend�r�rs – önkormányzat közötti bérleti szerz�dés (a rend�r�rs használatára 

vonatkozóan)  El�adó: polgármester 
Jegyz�könyv hitelesít�k Müller Pálné és Lakatos Jen� képvisel�k. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

1. Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 
Nagy Imre polgármester  ismereti az írásban kiadott beszámolót. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

2/2010.(I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület elfogadta a lejárt határidej� 
határozatokról szóló beszámolót.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

2. Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 

Török Barna jegyz�  kiegészítve az írásban elkészített tájékoztatót elmondja, hogy a 
rend�rség kéri a közüzemi díjak mértékének figyelembevételér�l a szerz�dés aláírása el�tt 
egyeztessen velük  az önkormányzat. Javasolja, hogy a fizetend� díj megállapítása 
légköbméter alapján kerüljön megállapításra.  
 
Lakatos Jen� képvisel� javasolja, hogy a tájékoztató 2. pontját tárgyalja a képvisel�-testület 
zárt ülésen.  
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Jelcs Sándor képvisel�  érdekl�dik, hogy a rend�rök megkapták-e a helyi rendeleteket, mely 
alapján megtehetik a szükséges intézkedéseket.  
Érdekl�dik, hogy hogyan m�ködik a HVI és az SZSZB tagjaira a javaslattétel. 
 
Gazda Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy az adótartozás meg nem fizetése miatt minden adós 
megkapta-e a felszólítást. Így, hogy végrehajtóhoz fordult az önkormányzat kb. 50 %-kal 
megemelkedett a hátralék összege. 
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik: 
- hogyan lehet eljutni oda, hogy végrehajtó céghez kerül az adótartozás. A hátralékkal 

rendelkez� cégek is kaptak-e ilyen leveleket ? Van-e lehet�ség halasztás kérésére. Milyen 
módon kell és van-e költségvonzata ? 

- arról, hogy az önkormányzat által Szikszóra szállított elhullott állattetem költsége mennyi 
volt és ki fizeti ? 

 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy az adóhátralékkal rendelkez�k már több alkalommal 
kaptak felszólítást a tartozásukról. Az adó megfizetésének teljesítése önkéntes. A tartozások 
végrehajtónak történ� átadása jogszabály alapján történt. Méltányosság kérésére írásban van 
lehet�ség, melynek illetéke 2.200.-Ft.  
A HVI és az SZSZB tagjaira a javaslatot a Választási Iroda teszi. Tehetnek ajánlást a 
képvisel� testület tagjai is.  
 
Praták Zoltánné képvisel� érdekl�dik, hogy nem lehetett volna a nyugdíjakból letiltani a 
tartozást, ezzel is spórolni nekik a végrehajtói díjat.  
 
Lakatos Jen� képvisel� tisztában van azzal, hogy az adó megfizetése mindenkire nézve 
kötelez, hiszen erre alapozza az önkormányzat a költségvetését .  
 
Jelcs Sándor képvisel�  kéri adjon tájékoztatást a jegyz�  a kutyatámadásokról és az azzal 
kapcsolatos intézkedésekr�l. 
 
Török Barna jegyz� tájékoztatja a képvisel�ket a kutyatámadásokkal kapcsolatban tett 
intézkedésekr�l.  
Ismerteti a HÉRA Alapítvány által küldött levelet, melyben az önkormányzat támogatását 
kérik. 
 
Praták Zoltánné képvisel�  elmondja, hogy a Szociális Bizottság megtárgyalta a HÉRA 
Alapítvány levelét és támogatják az általuk kért összeg átutalását.  
 
Jelcs Sándor képvisel�   nem ért egyet a HÉRA Alapítvány által nyújtott támogatással, 
hiszen a becsületesen fizet�k pénzéb�l adja a nem fizet�knek a támogatást.  
 
Gazda Lajos képvisel� ismerteti a sajókeresztúri polgármester levelét, melyben foglaltakról 
tájékoztatást kér.  
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy az építési engedély kiadása és a kérelem benyújtása 
között eltelt kb. 20 nap. Az engedély kiadásának szükségessége is vitatott volt, hiszen a 
kémény megépítésére egyszer már kapott a BÉM engedélyt. Ha Sajókeresztúr Polgármestere 
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kételkedik az eljárásban javasolja forduljon bírósághoz, ott majd eldöntik megfelelt-e a 
jogszabályban el�írtaknak.  
 
Hubai Krisztián alpolgármester szerint fél évig használatbavételi engedély nélkül m�ködött 
a BÉM, mely után a bírság 50 e Ft volt. Ett�l magasabb összeg� bírság kiszabására nem volt 
lehet�ség ? 
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy megtette az önkormányzat a feljelentést, és javasolta a 
legnagyobb mérték� bírság kiszabását, melyben a határozatot a sajókeresztúri önkormányzat 
hozta meg.  
 
Nagy Imre polgármester  javasolja, hogy hozzon határozatot az önkormányzat arról, hogy 
nyújt-e támogatást a HÉRA Alapítványnak.  
 
A képvisel�-testület 8 igen és 2 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

3/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete támogatást nyújt a HÉRA 
Alapítványnak (Budapest, Moszkva tér 16.). A támogatást mértéke 16.000.-Ft. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság csak a HÉRA Alapítvány 
által kér összegr�l szavazott, az érintettek nevét nem ismeri. Elfogadta a Szociális bizottság 
döntését.  
 
Praták Zoltánné képvisel� javasolja, hogy a kés�bbiekben a bizottság az érintett lakosok 
kérelmének beadása el�tt döntsön a támogatásról. 
Elmondja, hogy a szóban forgó kutyák el�l emberek is menekültek, ha visszakerülnek a 
településre nagy felháborodás lesz bel�le. Abban az utcában már sok gond volt ezzel a 
családdal. 
 
Török Barna jegyz� elmondja, hogy a HÉRA Alapítvány által támogatottakra nem az 
önkormányzat tesz javaslatot, Budapesten hozták meg a döntést, hogy milyen összeg� 
támogatást kapnak a kérelmez�k.  
Az elkobzott kutyákat nem lehet visszahozni a településre, nem adhatók ki senkinek.  
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy a képvisel�-testület hatalmazza fel a polgármestert 
és a jegyz�t, hogy a rend�rséggel folytasson tárgyalásokat a közüzemi díjak mértékér�l. A 
tárgyalás alapja az alapterület (légköbméter) legyen.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

4/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete felhatalmazza a polgármestert és 
a jegyz�t, hogy folytasson tárgyalásokat a Miskolc Városi Rend�rkapitánysággal a 
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Sajóbábonyi Rend�r�rs közüzemi díjának mértékér�l. A fizetend� díj számításának 
módja az épületen belül területarányosan történjen.  
Felel�s: polgármester 
   jegyz� 
Határid�: azonnal 
 

Török Barna jegyz� tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy a rend�r�rs kialakítása 
után egy adminisztratív létszám biztosítását kérték az önkormányzattól. A feladatot az 
önkormányzat a munkaügyi központon keresztül oldja meg, A dolgozó bérét 100 %-ban a 
munkaügyi központ biztosítja egyel�re 2010. május 30-ig. Ha ezt követ�en nem tudja a 
munkaügyi központ biztosítani a létszámot err�l is tárgyalni kell a kapitánnyal. 
 
 
3. Indítványok, bejelentések 

 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy: 
- az önkormányzat számlájának egyenlege 33.627 e Ft. Az adóbefizetésekig minden 

bizonnyal elegend� a számlán szerepl� összeg, ha elfogyna, lehet�ség van a folyószámla 
hitel igénybevételére.  

- A csapadékvíz elvezetés vízjogi engedély meghosszabbításának költsége 180 e Ft, így 5 
évvel hosszabbodik meg  érvényességének az ideje.  

- A kistérségi közmunka program keretén belül újabb 15 f� foglalkoztatására kapott 
lehet�séget az önkormányzat. Újabb pályázati lehet�ség is kiírásra került, kéri hatalmazza 
fel a képvisel�-testület, hogy létszámot  igényeljen (kb.15 f�),  melynek  a  támogatása 
100 %.  

 
A képvisel�-testület 9 igen és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

5/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete támogatja a kistérségi 
pályázaton való részvételt. Felhatalmazza a polgármestert a szerz�dés aláírására, mely 
után újabb 15 f� foglalkoztatására nyílik lehet�ség. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester ismerteti a TÁMOP 3.2.3. pályázati kiírást, melyen közm�vel�dési 
és oktatási intézmények vehetnek részt. Az ÁMK szeretné a pályázatát benyújtani, ha az 
önkormányzattól támogatást kap. Javasolja a támogatását, hiszen a pályázat 100 %-os. 
 
A képvisel�-testület 9 igen és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

6/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete támogatja az ÁMK részvételét a 
TÁMOP 3.2.3. pályázaton.  
Felel�s: polgármester 
  ÁMK vezet�je 
Határid�: azonnal 
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Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy:  
- a Magyar Kultúra Napja alkalmából a m�vel�dési házban rendezvényt tartottak, melyen 

sok érdekl�d� vett részt. 
- Január 29-én nyitja meg a m�vel�dési ház a hobbi kiállítást. 
- Az ÖKOIL kapacitásb�vítését tervezi, melynek el�zetes vizsgálati dokumentációja 

megtekinthet� a hivatalban.   
 
Hubai Krisztián alpolgármester javasolja, hogy közhasznú foglalkoztatás keretében 
valósítsa meg az önkormányzat pl: a kerékpárút megépítését. A Dankó P. út építésének terveit 
is el lehet készíttetni, hogy ha lehet�ség van rá pályázatot tudjon beadni az önkormányzat.   
A gyárkaputól az Ady E. útig szeretnék az ott lakók, ha  pótolná a közvilágítást az 
önkormányzat.  
Vizesedik a református templom fala, szükség lenne a kijavítására.  
A Bebék sor fel�l a temet� megközelítése nehézkes, szükség lenne az út kijavítására.   
 
Müller Pálné képvisel�  tolmácsolja: 
- az Erkel F. úti lakók kérését a már említett fák kivágásáról. 
-  Az Erkel F. út 21. szám alatt lakók kérik a kutyák miatt a Polgármesteri Hivatal 

intézkedését.  
-  A Rákóczi úti lakók a járda kijavítását kérik.  
 
Gazda Lajos képvisel� hiányolta a hóeltakarítást decemberben. A buszmegállók és a járdák 
sem kerültek letakarításra. 
Elmondja, hogy a rend�r�rs kialakítása óta még kevesebb a rend�ri jelenlét a településen, 
mint korábban.  
 
Jelcs Sándor képvisel� szerint szükség lenne: 
- a sportpálya környezetének rendbetételére, el kéne kezdeni a feladatot. 
- A régi újtelep közvilágításának a pótlására.  
- Az ebtartási rendelet betartatására. A köztisztvisel�k munkaköri kötelezettsége az eljárás 

lefolytatása  ha szabálysértést tapasztal. Büntetésként a maximumot is ki lehet szabni. 
- Az aszfaltos pálya melletti bitumenes járda letakarítására, rendbetételére.  

 
Praták Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a lakótelepen rossz állapotban van a 
csatornahálózat és a vízvezetékrendszer. Nem történik folyamatos karbantartás, csak a 
szükséges hibát hárítja el a szolgáltató. Javasolja, hogy az önkormányzat járjon el hivatalból 
annak érdekében, hogy kezdjék meg a rendszer felújítását.  
Amikor a sporttelepet átadta az önkormányzat az Ipari Parknak, vállalták a kerítés felújítását 
is. Ennek elmulasztását számon kéne kérni t�lük.  
Javasolja, hogy az önkormányzat is alkosson rendeletet arról, hogy: 
- egy lakásban hányan élhetnek, hány f� jelentkezhet oda be. 
- csak chippel ellátott kutyákat tarthassanak a városban, majd a hivatal keresse meg a 

rend�rséget, hogy ezt is ellen�rizzék. 
A családi pótlék egy része természetben adható. Err�l is rendelkezni kell, hogy akik nem 
gondoskodnak megfelel�en a gyerekükr�l ebben a formában kapják.  
 
Molnár Zoltán képvisel�  elmondja, hogy az Erkel F. út 8 – 10. között gondot okoz a 
parkolás. Az ott lakók a parkoló kialakításában is segítséget nyújtanának. 
Szeretné, ha az Ördög völgy felé kvad pálya kialakításában segítséget nyújthatna a fiataloknak 
az önkormányzat, mert lenne erre igény.  
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Tönkrementek a mez�gazdasági földutak, nem lehet autóval közlekedni rajta. Javasolja a 
traktoros gazdák bevonását a javításba.  
 
Lakatos Jen� képvisel� elmondja, hogy: 
- Faragó Péter ígéretet tett pályázat támogatására a Dankó út burkolására, mert az 

önkormányzat saját er�b�l nem tudja a fedezetet biztosítani. 
- A hóesés után a Kossuth út síktalanítása megtörtént, a település többi útjának tisztítása 

nem volt kielégít�, hiszen a képvisel�-testület nem biztosította a fedezetet a túlórára.  
- A Váci úton a lakásokban is b�z van a szennyvízt�l. Kicsi a vezeték, nem bírja a terhelést.  
- Szükség lenne a villanyoszlopok karbantartására, valamint az oszlopokon lév� ajtók 

pótlására.  
 

Török Barna jegyz�  a felvet�dött problémákra válaszolva elmondja, hogy: 
- a hóügyelet biztosítása nem fért bele a költségvetésbe. Rendkívüli esemény kapcsán a 

polgármester berendelheti a dolgozókat a munkálatok elvégzésére.  
- A családi pótlék egy részének természetben történ� kifizetése jogszabályban van 

szabályozva. A kivitelezése aprólékos, bonyolult.  
- Kivágásra kerül az Erkel F. úton a lakók által kért fa, ha az emel�kosaras autót bérbe veszi 

a MESZ vezet�je.  
- Az Erkel F. út 21. szám alatti lakók kérelmét elutasította, javasolja forduljanak 

bírósághoz. 
- A MESZ vezet�je vegye fel a kapcsolatot az ÉMÁSZ-szal és az ÉRV-vel az elhangzottak 

kapcsolatban.  
- A miskolci rendelet mintájára Sajóbábonyban is el lehet készíteni helyi rendeletet a 

lakásokba történ� bejelentkezéssel kapcsolatban.  
 
 

4.  Választási kampányhoz helyiség kijelölése  
 

Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság tárgyalta a választási 
kampányhoz a helyiség kijelölését. Javasolják, hogy minden párt kapjon lehet�séget a 
korábbiaknak megfelel�en. 
 
Nagy Imre polgármester javasolja a képvisel�-testület hozzon döntést arról, hogy felvállalja-
e azt, hogy átadja a pártoknak kampány céljára a közintézmények helyiségeit. Ez már 
vonatkozik az önkormányzati választásra is. A döntést az elmúlt id�szak rossz tapasztalata 
sürgeti. 
 
Praták Zoltánné képvisel� az iskolát kivenné a kampány céljára felhasználható helyiségek 
közül, csak a sporttelepet és a m�vel�dési házat hagyná meg.  
 
Nagy Imre polgármester emlékeztet arra, hogy az önkormányzat épületében tilos a 
kampány, így maradt lehet�ségként az iskola, az óvoda és az étkeztet�. 
 
Polák Zoltánné képvisel� sokat gondolkodott ezen, hiszen ha az önkormányzat épületeiben 
tartja valaki a kampánygy�lését, mindenképpen az önkormányzat felel�ssége is, csak abban 
az esetben nem, ha magántulajdonú épületben tartják. Ha az iskolát jelölik ki, a gyerekek már 
nincsenek az épületben délutánonként, így nem zavarja az oktatást. A kellemetlen események 
bekövetkezés nem az épületen múlik, hanem a szervez�kön, résztvev�kön. 
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Gazda Lajos képvisel� attól inti a képvisel�-testületet, hogy olyan döntést hozzon, hogy 
valamelyik pártnak nem biztosít helyiséget. Mindenkinek egyformán meg kell adni a 
lehet�séget. 
 
A képvisel�-testület 6 igen és 4 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

7/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete átengedi az önkormányzat 
tulajdonában lév� gyermekintézményeket kampány céljára.  
Felel�s: polgármester 
   ÁMK vezet� 
Határid�: azonnal 
 

Molnár Zoltán képvisel� elhagyta a termet.  
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy a Sajóbábonyi 
Város�rség megalakításához megvalósulási tervet nyújtott be Bencs Gábor sajóbábonyi lakos.  
 
 
5. Az Önkormányzat 2010. évi munkatervének megtárgyalása és elfogadása. 
 
Polák Zoltánné képvisel�  elmondja, hogy az önkormányzat megtárgyalta a munkatervet és 
javasolja annak elfogadását. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (9 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

8/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta az önkormányzat 
2010. évi munkatervét. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
6.  A 2010. évi költségvetés tervezetr�l tájékoztató.   
 - tankönyv- és tanévkezdési támogatás  
 - pedagógus képzés támogatása  
 - az id�sek napján adható támogatás mértéke 

- karácsonyi csomag lehet�ségének megtárgyalása, értékének megállapítása  
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy a mérleg tartalmának meghatározását fogadja el a 
képvisel�-testület.  
 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a PB tárgyalta az elkészített anyagot. Javasolja az 
elfogadását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (9 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
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Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
1/2010. (I.27.)  

R E N D E L E T E 
A költségvetés és zárszámadás el�terjesztéséhez kapcsolódó mérlegek tartalmának 

meghatározásáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a 2010. évi költségvetés normatíváit., kiemelve a 2009. 
évhez képest a változásokat. Javasolja a költségvetésbe betervezni az évente ismétl�d� 
kiadásokat, ezen felül tartalékot is képezni kell a pályázatok önrészének biztosítására, 
valamint kevés költséget igényl� feladatokra,  melyeket saját er�b�l meg lehet valósítani (pl: 
a ravatalozó beázásának megszüntetése, parkosítás). 
 
Molnár Zoltán képvisel� visszajött. 
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy körvonalazódik a 2010. évi költségvetés. Az állami 
támogatás számai már ismertek, ehhez jön kb. 350 millió Ft saját bevétel, ez azonban 
bizonytalan tényez�. Azt azonban tudni kell, hogy a központi támogatásból lehetetlen 
fenntartani a jelenlegi intézményrendszert.  
 
Gazda Lajos képvisel� szeretné ha mód van rá,  kerüljön kimutatásra a 2009. évi dologi 
kiadásra felhasznált összeg, valamint a 2010. évi tervezett.  
 
Ráduly József képvisel� szerint állagmegóvásra is el kell különíteni keretet, hiszen a 3-as és 
4-es épületet szigetelése fontos, a falusi t�zoltószertár  bejárati ajtaja felett megy tönkre a 
tet�szerkezet.  
 
Jelcs Sándor képvisel� szeretné, ha az eddig felsoroltakból minél több megvalósulna. Ezekre 
keretet kell elkülöníteni. Az intézmények költségvetésében meg kell határozni, hogy az állami 
támogatáson kívül hány %-ot  tesz hozzá az önkormányzat, ez legyen minden intézménynél 
azonos mérték�. 
 
Praták Zoltánné képvisel� elmondja, hogy az önkormányzatok fejlesztésére az állam nem ad 
2010-ben fedezetet. Az intézmények fenntartásánál meg kell vizsgálni azt, hogy mindegyiket 
fenn tudja-e tartani az önkormányzat.  
Racionális megoldásokon kell gondolkodni. Pl. A beköt� út melletti kerékpárutat úgy is ki 
lehet alakítani, hogy anyagra biztosít pénzt az önkormányzat, a munkálatokat pedig közmunka 
keretében végeznék el. A közvilágítást is ki kéne építeni ezen az útszakaszon.  
Javasolja, hogy a képvisel�kkel is folytasson a polgármester egy beszélgetést a 
költségvetésr�l.  
 
 
7. 2010. évi közfoglalkoztatási terv elfogadása  
 
Nagy Imre polgármester  ismerteti az írásban elkészített anyagot. Új elemei a város�rség, az 
intézmények állagmegóvása, sintér feladatok.  A Szociális kerekasztal megtárgyalta, javasolja 
az elfogadását.  
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Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta, javasolja az 
elfogadását.  
 
Praták Zoltánné képvisel� a Szociális Bizottság véleményét ismerteti, javasolják az 
elfogadását.  
 
Gazda Lajos képvisel�  a Településfejlesztési Bizottság véleményét ismerteti, javasolják az 
elfogadását. Ehhez szeretné hozzáf�zni, hogy tiszta a település, de az egészet kell takarítani.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

9/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a 2010. évi 
közfoglalkoztatási tervet. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
8. Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékgazdálkodási Társulás alapító okiratának 

módosítása  
 
Nagy Imre polgármester ismerteti az alapító okirat változásait, melyre a pályázatok 
benyújtása miatt van szükség.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

10/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Sajó-Bódva Völgye 
és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás alapító okiratának 
módosítását.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

 
9.  Déryné Szabadid�központ 2010. évi programjának  megtárgyalása, elfogadása 
 
Molnár Zoltán képvisel� mint az intézmény egységvezet�je ismerteti az elkészített 
munkatervet. Elmondja továbbá, hogy felújításra kerül a nyár folyamán a gyár területén lév� 
kultúrház, mely lehet�séget nyújt nagy tömeget befogadó rendezvények szervezésére.  
A fiatalok igényét is szeretnék kielégíteni pl: tanulásban is tudnak segítséget nyújtani. A 
saláta klub vállalkozásba adását nem tarja jó ötletnek.  
A munkatervben leírtakat megvalósíthatónak tartja. 
 
Jelcs Sándor képvisel�  jónak tarja a munkatervet. Azonban a fiataloknak kevés lehet�séget 
biztosít a szórakozásra, továbbá szükség lenne a technikai feltételek javítására.  
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság tárgyalta. Szintén 
kevésnek találták a fiataloknak tervezett programot.  
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Nagy Imre polgármester  szerint a Szabadid�központ minden réteget megszólít. Mindig lesz 
olyan korosztály, aki szeret kint ülni a lépcs�n. Szerinte, ha a gyárban lév� kultúrházat 
felújítják a m�vel�dési ház lehet�sége azzal nem tárul ki, mert oda nehéz lesz becsalogatni a 
közönséget.  
Javasolja a munkaterv elfogadását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással ( 10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

11/2010. (I.26.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta az ÁMK Déryné 
Szabadid�központ 2010. év munkatervét. 
Felel�s: polgármester 
  ÁMK vezet� 
Határid�: azonnal 
 

Nagy Imre polgármester  érdekl�dik, hogy tárgyalja-e a képvisel�-testület a Bencs Gábor 
által város�rségre beadott javaslatot. Ha az önkormányzat város�rséget hozna létre, akkor azt 
közhasznú foglalkoztatás keretén belül valósítaná meg, vagy a képvisel�-testület biztosítana 
státuszt a feladat ellátásához.  
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint nem szerepel a napirendek között ez a beadvány.  
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy hozzon döntést a képvisel�-testület arról, hogy 
akar-e város�rséget. A korábbi felvetéskor még nem volt a településen rend�r�rs.  
 
Praták Zoltánné képvisel�  elmondja, hogy vannak pályázati lehet�ségek a tanfolyamra is.  
 
Müller Pálné képvisel� szerint egyenl�re nincs szükség a város�rségre, lehet várni a 
döntéssel. 
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy a munkaügyi központon keresztül nem lesz-e 
rövid határidej� a feladat ellátásra.  
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy amíg az út a munkához program m�ködik, addig 
megoldható ebben a formában a feladat ellátása.  
 
Polák Zoltánné képvisel�  szintén úgy gondolja, hogy a jelenlegi helyzetben szüneteltetni 
kéne a város�rség felállítását.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� megérkezett.  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint sem kell egyenl�re a város�rség létrehozásán gondolkodni. 
Ha a választások után kormányváltásra kerül sor, nem biztos, hogy továbbra is ebben  a  
formában támogatják majd a munkanélküliek foglalkoztatását. A polgár�rség ingyen végzi a 
feladatot, nem biztos, hogy  jó lenne vele szemben felállítani egy másik szervezetet. 
 
 
 



 12 

A képvisel�-testület 7 igen és 4 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

12/2010. (I.26.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy nem hoz létre 
város�rséget.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
Nagy Imre polgármester  az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt 
ülésen folytatja munkáját.  
 
      Kmft. 
 
 
 
 Török Barna sk.              Nagy Imre sk. 
      jegyz�                 polgármester 
 
 
 
 
 Müller Pálné sk.       Lakatos Jen� sk. 
  jkv.hitelesít�         jkv.hitelesít� 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


